

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ မှန်ပြည်နယ်၏

ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာဥပဒေ

၂၀၁၅ ခုနှစ် ၊ မွန်ပြည်နယ်၏ ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာ ဥပဒေ

(၂၀၁၅ ခုနှစ် ၊ မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၅ ။)

၁၃၇၆ ခုနှစ် ၊ တန်ခူးလပြည့်ကျော် ၆ ရက်

(၂၀၁၅ ခုနှစ် ၊ ဧပြီလ ၉ ရက်)

မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကိုပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

အပိုင်း ၁

အမည်နှင့်စတင်အကျိုးသက်ရောက်သည့်နေ့ရက်

- ၁။ (က) ဤဥပဒေကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် ၊ မွန်ပြည်နယ်၏ ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။
- (ခ) ဤဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များသည် ၂၀၁၅ - ၂၀၁၆ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၁ ရက်နေ့မှ စတင်အကျိုးသက်ရောက် စေရမည်။

အပိုင်း ၂

မ္မန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ မ္မန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်၊

မ္မန်ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်၊ မ္မန်ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်၊

မ္မန်ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်၊ မ္မန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများ၊

မ္မန်ပြည်နယ်အဆင့်ဦးစီးဌာနများနှင့်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ

အခန်း (၁)

ရငွေများနှင့်သုံးငွေများ

၂။ မ္မန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ မ္မန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်၊ မ္မန်ပြည်နယ်
တရားလွှတ်တော်၊ မ္မန်ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်၊ မ္မန်ပြည်နယ် စာရင်းစစ်ချုပ်၊
မ္မန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများ၊ မ္မန်ပြည်နယ်အဆင့် ဦးစီးဌာနများနှင့် စည်ပင်
သာယာရေးအဖွဲ့များသည် မ္မန်ပြည်နယ်၏ ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေ အစီအစဉ်ဖြင့်
လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ကြရမည်။ ထိုသို့ဆောင်ရွက်၍ရသော ရငွေများကို
မ္မန်ပြည်နယ်၏ ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေသို့ပေးသွင်း၍ ထုတ်ပေးရန်ရှိသောသုံးငွေများကို
မ္မန်ပြည်နယ်၏ ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေမှ ထုတ်ယူသုံးစွဲ ရမည်။

၃။ (က) မ္မန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ မ္မန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်၊ မ္မန်ပြည်နယ်
တရားလွှတ်တော်၊ မ္မန်ပြည်နယ် ဥပဒေချုပ်၊ မ္မန်ပြည်နယ်
စာရင်းစစ်ချုပ်၊ မ္မန်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးဌာနများ၊ မ္မန်ပြည်နယ်
အဆင့်ဦးစီးဌာနများနှင့် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ၏ ရငွေ
နှင့်သုံးငွေအတွက် တာဝန်ပေးအပ်ခြင်း ခံရသည့်ပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီး
သည် ဇယား (၁)၊ (၂)၊ (၃) နှင့် (၄)တို့တွင် မိမိနှင့်ယှဉ်တွဲ
ဖော်ပြထားသည့် ရငွေတို့ကို စီမံကြီးကြပ်ကောက်ခံခြင်းနှင့်
သုံးငွေတို့ကို စီမံခန့်ခွဲ ခြင်းပြုရမည်။

(ခ) ပုဒ်မခွဲ(က)ပါ တာဝန်ခံရသည့် ပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီးသည် မိမိအား အပ်နှင်းထားသော လုပ်ပိုင်ခွင့်များကို မိမိလက်အောက်ရှိ လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီးအားလွှဲအပ်ဆောင်ရွက်စေ နိုင်သည်။

(ဂ) ရငွေများကို စီမံကြီးကြပ်ကောက်ခံရာတွင် လည်းကောင်း၊ သုံးငွေ များကို စီမံခန့်ခွဲရာတွင် လည်းကောင်း၊ ဤဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်း ချက်များ၊ သက်ဆိုင်ရာဥပဒေများ၊ နည်းဥပဒေများ၊ စည်းမျဉ်း များ၊ စည်းကမ်းများ ၊ အမိန့်များ ၊ ညွှန်ကြားချက်များ ၊ လုပ်ထုံး လုပ်နည်းများနှင့် အညီ ဆောင်ရွက်ရမည်။

၄။ (က) မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်၊ မွန်ပြည်နယ် တရားလွှတ်တော်၊ မွန်ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်၊ မွန်ပြည်နယ်စာရင်း စစ်ချုပ်၊ မွန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများ၊ မွန်ပြည်နယ်အဆင့် ဦးစီးဌာနများနှင့် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များသည် ရငွေများ ကို စီမံကြီးကြပ် ကောက်ခံရာတွင် ဤဥပဒေအရ လျာထား သောရငွေတို့ထက် တိုး၍ဖြစ်စေ၊ လျော့၍ဖြစ်စေ ရသော ရငွေများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ မွန်ပြည်နယ် လွှတ်တော်သို့ တင်ပြ သော ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ် အတွက် ပြုပြင်ပြီးခန့်မှန်းခြေ ငွေစာရင်းများတွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြရမည်။ ပြုပြင်ပြီး ခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းများ တင်ပြချိန်နောက်ပိုင်းမှ ဖြစ်ပေါ် လာသော ပြောင်းလဲခြင်းများကို အမှန်စာရင်းများတွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြရမည်။

(ခ) မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်၊ မွန်ပြည်နယ် တရားလွှတ်တော်၊ မွန်ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်၊ မွန်ပြည်နယ်စာရင်း စစ်ချုပ်၊ မွန်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးဌာနများ၊ မွန်ပြည်နယ်အဆင့် ဦးစီးဌာနများနှင့် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များသည် သုံးငွေ များကို စီမံခန့်ခွဲရာတွင် ဤဥပဒေ အရခွင့်ပြုထားသော သုံးငွေများအတွင်း ငွေစာရင်းခေါင်းစဉ် လွှဲပြောင်းသုံးစွဲသည့်

အသုံးစရိတ်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်သို့ တင်ပြသော ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ် အတွက် ပြုပြင်ပြီးခန့်မှန်း ခြေငွေစာရင်းများတွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြရမည်။ ပြုပြင်ပြီး ခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းများ တင်ပြချိန် နောက်ပိုင်းမှ ဖြစ်ပေါ် လာသော ပြောင်းလဲခြင်းများကို အမှန်စာရင်းများတွင် ထည့်သွင်း ဖော်ပြရမည်။

(ဂ) မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့သည် လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ရန်သော် လည်းကောင်း၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန်သော်လည်းကောင်း လိုအပ်သည့် ငွေများကို ထောက်ပံ့ငွေဖြင့် ဖြစ်စေ ၊ ချေးငွေဖြင့် ဖြစ်စေ ပြည်ထောင်စုအစိုးရထံမှ ရယူဆောင်ရွက်နိုင်သည်။

၅။ ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနအဖွဲ့အစည်းများ နှင့် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ သည် မိမိတို့နှင့်သက်ဆိုင်သော တည်ဆဲဥပဒေများ၊ နည်းဥပဒေများ၊ စည်းမျဉ်းများ၊ စည်းကမ်းများ၊ အမိန့်များ၊ ညွှန်ကြားချက်များအရ ခွင့်ပြုထားသော အခွန် အကောက်အမျိုးအစားများကိုသာ ကောက်ခံနိုင်သည်။

အပိုင်း ၃

ပြည်နယ်အဆင့်နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ

အခန်း (၁)

ရငွေများနှင့်သုံးငွေများ

၆။ ပြည်နယ်အဆင့်နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများသည် စီမံကိန်း ရည်မှန်းချက်များအရ မိမိတို့၏ ဘဏ္ဍာငွေအပေါ် ရပ်တည်၍ လုပ်ငန်းများကို မိမိတို့၏ ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေအစီအစဉ်ဖြင့် စီးပွားရေးဆန်ဆန် ဆောင်ရွက်ကြရမည်။

၇။ ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်း၏ ငွေအဝင်နှင့် အထွက်ကို စာရင်းပြုစုရန်အလို့ငှာ မှန်ပြည်နယ်၏ ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေစာရင်းတွင် ဖော်ပြရမည်။

၈။ (က) ဇယား(၅)နှင့်(၆)တို့တွင် ဖော်ပြထားသည့် ရငွေများနှင့် သုံးငွေ များသည် ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့ အစည်းများက စီမံကိန်းရည်မှန်းချက်များအရ ထမြောက် အောင်မြင်စွာ အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရန် ရည်မှန်းထားသော ငွေများဖြစ်သည်။

(ခ) ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ၏ ရငွေနှင့် သုံးငွေအတွက် တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသည့် ပုဂ္ဂိုလ် အသီးသီးသည် ဇယား (၅) နှင့် (၆)တို့တွင် မိမိနှင့်ယှဉ်တွဲ ဖော်ပြထားသည့် ရငွေတို့ကို စီမံကြီးကြပ်ကောက်ခံခြင်းနှင့် သုံးငွေတို့ကို စီမံခန့်ခွဲခြင်းပြုရမည်။

(ဂ) ရငွေများကို စီမံကြီးကြပ်ကောက်ခံရာတွင် လည်းကောင်း၊ သုံးငွေများကိုစီမံခန့်ခွဲရာတွင် လည်းကောင်း ဤဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များ၊ သက်ဆိုင်ရာဥပဒေများ၊ နည်းဥပဒေများ၊ စည်းမျဉ်းများ၊ စည်းကမ်းများ၊ အမိန့်များ၊ ညွှန်ကြားချက်များ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရမည်။

အခန်း(၂)

ပြည်နယ်အဆင့်နိုင်ငံတော်ပိုင် စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများနှင့်ပတ်သက်၍

ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၏လုပ်ပိုင်ခွင့်များ

- ၉။ (က) ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့သည် စီးပွားရေးဆန်ဆန်ဆောင်ရွက်ရမည်။
ပြည်နယ်အဆင့်နိုင်ငံတော်ပိုင် စီးပွားရေးအဖွဲ့ အစည်းများအား
သတ်မှတ်ပေးရမည်။
- (ခ) ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့သည် ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်
စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ၏ လုပ်ငန်း လိုအပ်ချက်အရ
ဤဥပဒေ၏ ဇယား (၅)တွင် ဖော်ပြထားသော ရငွေများ
တိုးခြင်း၊ လျော့ခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သော်လည်းကောင်း၊
ဤဥပဒေ၏ ဇယား (၆)အရ ခွင့်ပြုထားသော အဖွဲ့အစည်း
တစ်ခု၏ သာမန်သုံးငွေနှင့် ကြွေးမြီသုံးငွေများတွင် ငွေများ
ပြောင်းလဲသုံးစွဲခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍သော်လည်းကောင်း၊
ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေတွင် လုပ်ငန်းစီမံကိန်းများပြောင်းလဲ
ခြင်းမပြုပဲ မူလလုပ်ငန်းစီမံကိန်းတစ်ခုစီအတွင်း ငွေများ
ပြောင်းလဲသုံးစွဲခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍သော်လည်းကောင်း စိစစ်
သုံးသပ်၍ ပြောင်းလဲပေးနိုင်သည်။ ထိုသို့ရငွေများနှင့် သုံးငွေ
များပြောင်းလဲခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ မှန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်သို့
တင်ပြသော ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ် အတွက် ပြုပြင်ပြီးခန့်မှန်း
ခြေငွေစာရင်းများတွင် လည်းကောင်း၊ ပြုပြင်ပြီးခန့်မှန်းခြေ
ငွေစာရင်းများ တင်ပြချိန်နောက်ပိုင်းမှ ဖြစ်ပေါ်လာသော
ပြောင်းလဲခြင်းများကို အမှန်စာရင်းများတွင် လည်းကောင်း
ကိစ္စတစ်ရပ်ချင်းစီ အကျိုးအကြောင်း ဖော်ပြချက်များနှင့်
အတူ ထည့်သွင်းဖော်ပြရမည်။

(ဂ) ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေတွင် အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုအတွင်း လုပ်ငန်းစီမံကိန်းတစ်ခုမှ အခြားလုပ်ငန်းစီမံကိန်းတစ်ခုသို့ ပြောင်းလဲသုံးစွဲခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်၏ အတည်ပြုချက်ဖြင့် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့က ပြောင်းလဲပေးနိုင်သည်။ ထိုသို့ငွေများ ပြောင်းလဲခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်သို့ တင်ပြသော ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ် အတွက် ပြုပြင်ပြီးခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းများတွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြရမည်။ ပြုပြင်ပြီးခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းများ တင်ပြချိန် နောက်ပိုင်းမှ ဖြစ်ပေါ်လာသော ငွေများ ပြောင်းလဲခြင်းကို ကိစ္စတစ်ရပ်ချင်းစီ အကျိုးအကြောင်းဖော်ပြချက်များနှင့်အတူ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း အနီးကပ်ဆုံးကျင်းပသည့် မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်သို့ တင်ပြ၍ခွင့်ပြုချက်ရယူပြီး ပြောင်းလဲပေးနိုင်သည်။

(ဃ) ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့သည် ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများအား လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ရန် လိုအပ်သည့် လုပ်ငန်းသုံးရင်းနှီးငွေကိုလည်းကောင်း၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုလုပ်ငန်းများအတွက် လိုအပ်သည့်ငွေကို မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်၏ အတည်ပြုချက်ဖြင့် ပြည်ထောင်စုဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေမှ ထောက်ပံ့ငွေဖြင့် ရယူဆောင်ရွက် ခြင်းပြုနိုင်သည်။

(င) ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့သည် ပြည်နယ်အဆင့်နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်း၏ နိုင်ငံတော်သို့ ထည့်ဝင်ရမည့်ငွေကို သတ်မှတ်ပေးရမည်။

အခန်း(၃)

ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင် စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ၏

ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာလုပ်ပိုင်ခွင့်များ

- ၁၀။ (က) ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေး အဖွဲ့အစည်းများသည် ဇယား (၅) နှင့် (၆) တို့တွင် ဖော်ပြထားသော သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ခံပုဂ္ဂိုလ်၏ ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှုဖြင့် မိမိတို့၏ လုပ်ငန်းများကို စီမံခန့်ခွဲရမည်။
- (ခ) နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ၏ လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်အရ ဇယား (၅)တွင်ဖော်ပြထားသော ရငွေများတိုးခြင်း၊ လျော့ခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍သော်လည်းကောင်း၊ ဇယား (၆)အရ ခွင့်ပြုထားသော အဖွဲ့အစည်းတစ်ခု၏ သာမန်သုံးငွေနှင့် ကြေးမြီသုံးငွေများတွင် ငွေများပြောင်းလဲ သုံးစွဲခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သော်လည်းကောင်း၊ ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေတွင် လုပ်ငန်းစီမံကိန်းများ ပြောင်းလဲခြင်းမပြုဘဲ မူလလုပ်ငန်း စီမံကိန်း တစ်ခုစီအတွင်း ငွေများပြောင်းလဲသုံးစွဲခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သော်လည်းကောင်း ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့သည် ပြောင်းလဲပေးနိုင်သည်။

- (ဂ) ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေတွင် အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုအတွင်း လုပ်ငန်းစီမံကိန်းတစ်ခုမှ အခြားလုပ်ငန်းစီမံကိန်း တစ်ခုသို့ ပြောင်းလဲသုံးစွဲခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်၏ အတည်ပြုချက်ဖြင့် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့က ပြောင်းလဲပေးနိုင်သည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေအရ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။



အုန်းမြင့်
ဝန်ကြီးချုပ်

မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့

မွန်ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့၊ မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်၊ မွန်ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်၊ မွန်ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်၊ မွန်ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်

ဇယား(၁)
(ကျပ်သန်းပေါင်း)

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	ရငွေများ									
			အခွန်အကောက်	ပြည်နယ်အဆင့်နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများမှရငွေ	အခြားသာမန်ရငွေ	အတိုးရငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းရငွေ	ပြည်ထောင်စုထောက်ပံ့ငွေမှရငွေ	ကြွေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေမှရငွေ	
									ထုတ်ချေးငွေအတွက်ပြန်ရငွေ	ချေးယူရငွေ		
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	၁၂	
၁	မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၁.၀၀၉						၄၆၀၀.၀၀၀			
၂	မွန်ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်	ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ်သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ			၇၃.၁၄၁							
၃	မွန်ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်	ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ			၀.၄၇၂							
၄	မွန်ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်	ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်သို့မဟုတ် ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ			၀.၀၇၆							
	ပေါင်း		၁.၀၀၉		၇၃.၆၈၉				၄၆၀၀.၀၀၀			

မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်၊ မွန်ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်၊ မွန်ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်၊ မွန်ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်

ဇယား(၂)
(ကျပ်သန်းပေါင်း)

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ						
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြွေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေ
							ထုတ်ချေးငွေ	ချေးယူရငွေအတွက်ပေးဆပ်ငွေ	
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၁၀	
၁	မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၃၅၇၅-၀၃၃		၁၁၀၀-၀၀၀	၇၅၇၆-၁၀၄			
၂	မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်	ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌသို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကတာဝန်ပေးသူ	၂၉၂-၅၃၉			၅၂၄-၄၀၅			
၃	မွန်ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်	ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ်သို့မဟုတ် ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၅၅-၉၀၀						
၄	မွန်ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်	ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၂၉၉-၁၆၂			၂၃-၆၆၀			
၅	မွန်ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်	ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်သို့မဟုတ် ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၇၇၇-၄၀၀			၂၉၆-၇၂၀			
	ပေါင်း		၄၉၉၀-၀၃၄		၁၁၀၀-၀၀၀	၈၄၂၀-၉၆၉			

မွန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများ ၊ မွန်ပြည်နယ်အဆင့်ဦးစီးဌာနများနှင့် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ

ဇယား(၃)။ ။အဆက်

(ကျပ်သန်းပေါင်း)

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	ရငွေများ									
			အခွန်အကောက်	ပြည်နယ်အဆင့်နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများမှ ရငွေ	အခြားသားမန်ရငွေ	အတိုးရငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းရငွေ	ပြည်ထောင်စုထောက်ပံ့ငွေမှရငွေ	ကြွေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေမှရငွေ	
									ထုတ်ချွေးငွေအတွက်ပြန်ရငွေ	ချွေးယူရငွေ		
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	၁၂	
၅	ပြည်ထဲရေး	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်သို့ မတုတ်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ			၁၄.၃၉၃							
၁	အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန				၁၂.၃၃၂							
၂	အထူးစုံစမ်းစစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန				၀.၀၆၁							
၃	မီးသတ်ဦးစီးဌာန				၂.၀၀၀							
၆	သမဝါယမ	၎င်း			၆.၂၃၀							
၁	သမဝါယမဦးစီးဌာန				၅.၀၃၀							
၂	အသေးစားစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန				၁.၂၀၀							
၇	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်း	၎င်း			၁၀.၀၀၀							
၁	ရေအရင်းအမြစ်အသုံးချရေးဦးစီးဌာန				၀.၄၄၆							
၂	ခိုင်ရိုးခရိုင်ဦးစီးဌာန				၆.၂၁၀							
၃	စက်မှုသီးနှံဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန				၃.၀၇၂							
၈	မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး	၎င်း			၄.၀၃၇							
၁	ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန				၁.၉၄၇							
၂	မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန				၂.၁၀၀							
၉	ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့်သစ်တောရေးရာ	၎င်း			၅.၂၀၅							
၁	သစ်တောဦးစီးဌာန				၅.၂၀၅							
၁၀	အားကစား	၎င်း			၄၀.၄၃၀							
၁	အားကစားနှင့်ကုသပညာဦးစီးဌာန				၄၀.၄၃၀							

မွန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများ ၊ မွန်ပြည်နယ်အဆင့်ဦးစီးဌာနများနှင့် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ

ဇယား(၃) ။ အဆုံး

(ကျပ်သန်းပေါင်း)

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	ရငွေများ									
			အခွန်အကောက်	ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေး အဖွဲ့အစည်းများမှ ရငွေ	အခြားသာမန်ရငွေ	အတိုးရငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းရငွေ	ပြည်ထောင်စု ထောက်ပံ့ငွေမှရငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင် ရင်းနှီးငွေမှရငွေ	
									ထုတ်ချေးငွေ အတွက်ပြန်ရငွေ	ချေးယူရငွေ		
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	၁၂	
၁၁	ဘဏ္ဍာရေး	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်သို့ မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ							၆၇၀၆၁.၄၀၉			
၁၂	ရသုံးမှန်းခြေငွေစာရင်းဦးစီးဌာန								၆၇၀၆၁.၄၀၉			
၁၂	အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု	၎င်း			၀.၁၀၀							
၁၂	စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးဦးစီးဌာန				၀.၁၀၀							
၁၃	ဆောက်လုပ်ရေး	၎င်း			၆၅.၅၀၅							
၁၂	မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန				၃၀.၂၇၀							
၂	လမ်းဦးစီးဌာန				၂၇.၃၀၇							
၁၄	စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ	၎င်း			၄၃၂၉.၃၀၀							
	ပေါင်း		၁၀၀၀.၆၁၁		၄၄၇၅.၃၇၆				၆၇၀၆၁.၄၀၉			

မွန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများ ၊ မွန်ပြည်နယ်အဆင့်ဦးစီးဌာနများနှင့် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ

ဇယား(၄)
(ကျပ်သန်းပေါင်း)

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ						
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေ
							ထုတ်ချေးငွေ	ချေးယူရငွေအတွက်ပေးဆပ်ငွေ	
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀
၁	ပြည်ထဲရေး	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်သို့ မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၃၇၅.၁၀၃		၁၅.၀၀၀	၂၁၃၃.၇၂၇			
၁	အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန		၂၉၀၈.၃၅၈		၁၅.၀၀၀	၁၅၃၁.၀၀၄			
၂	အထူးစုံစမ်းစစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန		၁၇၀.၈၃၈			၆၁.၂၂၃			
၃	မီးသတ်ဦးစီးဌာန		၆၇၂.၉၀၇			၅၄၁.၅၀၀			
၂	သမဝါယမ	၎င်း	၅၇၃.၉၄၁			၆၃.၆၀၆			
၁	သမဝါယမဦးစီးဌာန		၅၁၁.၄၅၇			၄၀.၂၀၀			
၂	အသေးစားစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန		၆၂.၄၈၄			၂၃.၄၀၆			
၃	လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့်ဆည်မြောင်း	၎င်း	၁၆၂၂.၂၉၀			၇၄.၂၅၄			
၁	ရေအရင်းအမြစ်အသုံးချရေးဦးစီးဌာန		၁၅၈.၃၀၄			၁၀.၆၅၁			
၂	စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန		၁၀၅၈.၅၃၂			၃၃.၃၂၄			
၃	ဝက်မှုဆီးနှင့်ခြံခြံရေးဦးစီးဌာန		၄၁၃.၄၅၄			၃၀.၂၈၀			
၄	မွေးမြူရေး၊ ဝေလုပ်ငန်းနှင့်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး	၎င်း	၄၁၀.၈၁၅			၁၉၉.၉၈၂			
၁	ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန		၂၁၂.၄၁၉			၁၅၈.၈၅၀			
၂	မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန		၁၉၈.၃၉၆			၄၁.၁၃၂			
၅	ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့်သစ်တောရေးရာ	၎င်း	၇၁၉.၆၃၃			၁၂၄.၂၆၃			
၁	သစ်တောဦးစီးဌာန		၆၄၅.၁၇၃			၃.၁၅၀			
၂	ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဦးစီးဌာန		၇၄.၄၆၀			၁၂၁.၁၁၃			
၆	အားကစား	၎င်း	၅၂၇.၈၆၇			၂၀၆.၉၅၀			
၁	အားကစားနှင့်ကာယပညာဦးစီးဌာန		၅၂၇.၈၆၇			၂၀၆.၉၅၀			

မွန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများ ၊ မွန်ပြည်နယ်အဆင့်ဦးစီးဌာနများနှင့် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ

ဇယား(၄)
(ကျပ်သန်းပေါင်း)

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ						အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေ
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြွေးမြီ		
							ထုတ်ချေးငွေ	ချေးယူရငွေအတွက်ပေးဆပ်ငွေ	
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀
၇	ဘဏ္ဍာရေး	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်သို့ မတုတ်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ	၆၅.၀၂၁			၂.၂၂၀			
၈	ရသုံးမှန်းခြေငွေစာရင်းဦးစီးဌာန		၆၅.၀၂၁			၂.၂၂၀			
၉	အမျိုးသားစီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု	၎င်း	၃၄၅.၇၂၁			၉၁.၅၂၂			
၁၀	စီမံကိန်းရေးဆွဲရေးဦးစီးဌာန		၃၄၅.၇၂၁			၉၁.၅၂၂			
၁၁	ဆောက်လုပ်ရေး	၎င်း	၃၁၄၄၂.၇၀၃			၁၁၄၀၃.၆၀၅			
၁၂	မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန		၁၉၃.၂၄၂			၂၂၉၄.၁၀၅			
၁၃	လမ်းဦးစီးဌာန		၃၁၂၄၉.၄၆၁			၉၁၀၉.၅၀၀			
၁၄	အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့်လူမှုဖူလုံရေး	၎င်း	၁၀.၁၄၇						
၁၅	ဗဟိုပြည်တွင်းကုန်တင်ကုန်ချကော်မတီရုံး		၁၀.၁၄၇						
၁၆	စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ	၎င်း	၂၀၄၀.၆၆၅			၂၉၁၆.၉၁၇			
	ပေါင်း		၄၂၃၁၀.၉၀၆			၁၅.၀၀၀	၁၇၂၁၇.၁၂၆		

မွန်ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၅)

(ကျပ်သန်းပေါင်း)

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	ရငွေများ									
			အခွန်အကောက်	ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေး အဖွဲ့အစည်းများမှ ရငွေ	အခြားသာမန်ရငွေ	အတိုးရငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းရငွေ	ပြည်ထောင်စု ထောက်ပံ့ငွေမှ ရငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင် ရင်းနှီးငွေမှရငွေ	
									ထုတ်ချေးငွေ အတွက်ပြန်ရငွေ	ချေးယူရငွေ		
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	၁၂	
၁	သတ္တုတွင်း	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ			၇.၀၁၂							
၁	မြန်မာ့ဆားနှင့်အဏ္ဏဝါစာတုဗေဒပစ္စည်း ထုတ်လုပ်ရေးနှင့်ရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း				၇.၀၁၂							
	ပေါင်း				၇.၀၁၂							

မွန်ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ

ဇယား(၆)
(ကျပ်သန်းပေါင်း)

အမှတ်စဉ်	အကြောင်းအရာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ							
			သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေ	
							ထုတ်ချေးငွေ	ချေးယူရငွေအတွက်ပေးဆပ်ငွေ		
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	
၁	လျှပ်စစ်စွမ်းအား	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ				၃၉၅၀.၆၆၀				
၁	လျှပ်စစ်ဓါတ်အားဖြန့်ဖြူးရေးလုပ်ငန်း					၃၉၅၀.၆၆၀				
၂	သတ္တုတွင်း	၎င်း	၉၄.၄၀၃							
၁	မြန်မာ့ဆားနှင့်အက္ခဝါဓာတုဓာတ်စွမ်းထုတ်လုပ်ရေးနှင့်ရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း		၉၄.၄၀၃							
	ပေါင်း		၉၄.၄၀၃			၃၉၅၀.၆၆၀				